



受文者： 台灣無人機大聯盟

發文日期： 2023 年 2 月 22 日

發文字號： 美台商字 20230222 號

主旨：美國在臺協會敬邀貴中心參加 2023 SelectUSA Investment Summit” and “AUVSI XPONETIAL” – [選擇美國投資高峰會以及國際無人系統展]，時間是從四月二十九日到五月 12 日，詳如說明，敬請查照。

說明：

- (一) 無人載具系統 (Unmanned Vehicle Systems- UVS)是當今全世界最夯的產業發展之一，美國在臺協會商務組了解這個產業對美國以及台灣的重要性，所以安排了 2023 SelectUSA Investment Summit” and “AUVSI XPONETIAL” – [選擇美國投資高峰會以及國際無人系統展考察團]，歡迎貴中心會員公司。
- (二) 以下是目前大致的行程規劃，詳細會議行程，歡迎有興趣的公司跟我們聯絡：

Date	Location	Notional Schedule
April 14	台北	台灣代表團歡送酒會
April 29	台北出發	抵達華府
April 30	美國華府	台灣代表團歡迎酒會 美國在臺協會暨台灣駐美代表處敬邀
May 1	馬里蘭州	選擇美國投資高峰會開幕
May 2 -4	馬里蘭州/華府	美國國防暨無人系統公司會議
May 5	華府飛往聖地牙哥	Travel
May 8 -9	聖地牙哥	美國國防暨無人系統公司會議
May 9	聖地牙哥飛丹佛	Travel
May 10	Denver	2023 AUVSI Xponential Show 國際無人系統展
May 11	Denver	2023 AUVSI Xponential Show

(三) 團員可以選擇參加全程，或是只參加在丹佛舉行的“AUVSI XPONENTIAL 國際無人系統展覽”，歡迎索取詳細資料；聯絡人：Wendy Tien, email: wendy.tien@trade.gov, AIT Commercial Specialist.

(四) 關於 2023 SelectUSA Investment Summit 詳情請看官網
<https://www.selectusasummit.us/>

(五) AUVSI XPONENTIAL 國際無人系統展覽簡介如下：

展覽時間: 2023 年 5 月 8-11 日

展覽地點: 美國科羅拉多州丹佛市 Denver, Colorado

主辦單位: The Association for Uncrewed Vehicle Systems International (AUVSI) and Messe Düsseldorf North America

展覽官網: <https://www.xponential.org/xponential2023/public/enter.aspx>

今年參展企業多達 600 家，分別來自 60 個以上的國家，涵蓋 20 多個產業，預計會有產業界 8,500 多觀眾參加！參加美國在臺協會主辦的台灣代表團團員將得到免費參觀証，參加研討會享有優惠。

1. XPONENTIAL 2023 - Show Description:

XPONENTIAL is a yearly gathering of global leaders and end users in the uncrewed systems and robotics industry. Founded on the belief that cross-pollination drives innovation, it features opportunities to connect and problem-solve with experts across markets and domains.

At XPONENTIAL, more than 8,500 of the world's top experts in autonomous technology come together to change the course of human progress. The show is proud to welcome technologists, users, policymakers, and strategists from over 20 industries and 60 countries. No matter where attendees fly in from, XPONENTIAL will help them stay competitive and take advantage of immediate opportunities.

XPONENTIAL is co-hosted by the Association for Uncrewed Vehicle Systems International (AUVSI) and Messe Düsseldorf North America. As the world's largest nonprofit organization dedicated to the advancement of uncrewed systems and robotics and one of the world's largest organizers of international trade shows, AUVSI is committed to ensuring that new autonomous technologies are implemented in safe and equitable ways — so that autonomy works for everyone.

2. **Product Categories:** The XPO Hall includes cutting-edge technologies across air, ground, and maritime domains. Whatever attendees are working on, they'll find a component, sensor, platform, or service to make it even better.

- **PLATFORMS**
 - Automated Vehicles
 - Fixed Wing Aircraft
 - Ground Robotics
 - Maritime Surface Vehicles
 - Rotary Wing Aircraft
 - Underwater Vehicles

- **COMPONENTS + SENSORS**
 - Cameras/Imaging/Lidar/Vision
 - Chips/Processors
 - Communication Systems
 - Computer/Hardware/Software Systems
 - Electrical/Electric Assembly/Electronics
 - Engines
 - Flight Control Systems
 - GPS
 - Launch and Recovery Systems
 - Motor Controllers
 - Navigation Systems
 - Payloads
 - Power and Fuel Systems
 - Propellers/Propulsion/Transmissions
 - Radar/Non-Visual Sensors
 - Safety Systems
 - Weapon Systems

- **SOLUTIONS + SERVICES**
 - Consulting
 - Data Storage/Data Management/Data Analysis/Cloud Services
 - Education/Training
 - Encryption
 - Fabrication
 - Freelance Photography/Videography
 - Inspections
 - Insurance
 - IoT/IloT/M2M
 - Maintenance/Repair/Overhaul
 - Research/Development/Engineering
 - Retail/Distribution
 - Software
 - Testing
 - Value-Added Resellers/Drone-as-a-service/System Integrators
 - Wireless Carriers/Operators/Network Providers

3. Target Buyer Profile: XPONENTIAL is a gathering for autonomy experts and innovators. Every year, XPONENTIAL draws thousands of researchers, technologists, executives, engineers, program managers,

policymakers, strategists, and end users from more than 20 industries. They all share an interest in pushing the limits of uncrewed and robotic technology:

- Agriculture
- Cinematography
- Construction
- Consumer/Hobbyist
- Content/Media
- Counter UAS
- Defense/Security
- Driverless Cars/Trucks/Automated Vehicles
- Energy/Power/Utilities
- Healthcare
- Industrial
- Inspections
- Mapping/Surveying
- Mining
- Natural Resource Management
- Oil/Gas
- Photography
- Public Safety
- Real Estate
- Telecom/Wireless
- Transportation/Delivery

4. Show Logistics:

A. Location: Colorado Convention Center

B. Trade Show Floor Hours:

Tuesday, May 9, 10:30 a.m. to 5:30 p.m.

Wednesday, May 10, 10:30 a.m. to 5:30 p.m.

Thursday, May 11, 10:30 a.m. to 3:00 p.m.

非常謝謝您的寶貴時間

Wendy Tien

AIT Commercial Section

Email: wendy.tien@trade.gov

Phone: 02-2162-2639